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(ter beslissing) 1300 meldingen over onveiligheid van papieren rietjes _Bölage(n) 
bij de NVWA. 

1. Aanleiding 

Het Kamerlid Agema (PVV) heeft twee keer eerder (11 april en 30 mei 2022) 

vragen gesteld over 1300 meldingen over onveiligheid van papieren rietjes bij de 

NVWA. (bijgevoegd) 

Nu vraagt ze naar de voortgang en vraagt ze zich af of het niet beter zou zijn om 

het verbod op plastic rietjes in te trekken, om zodoende onveilige situaties met 

papieren rietjes te voorkomen. 

2. Geadviseerd besluit 
Ik adviseer u om akkoord te gaan met de antwoorden op de Kamervragen en ze 

naar de Kamer te sturen. 

3. Kernpunten 

In antwoord op eerdere vragen heeft u aangegeven dat sommige fabrikanten 

helaas met een inferieure oplossing zijn gekomen ter vervanging van plastic 

rietjes. Papieren rietjes van sommige fabrikanten kunnen gevaarlijke situaties 

opleveren als er te lang op wordt gesabbeld en het papier pulp wordt. De natte 

papierresten die ontstaan kunnen dan aanleiding geven tot verstikkingsgevaar. 

In reactie hierop stelt u dat de betreffende fabrikanten beter hun best moeten 

doen om hun product te verbeteren. Fabrikanten delen hun ervaringen om tot een 

zo goed mogelijk product te komen. De NVWA wordt hierover geïnformeerd. 

Daarnaast wordt gevraagd of (ter voorkoming van het gezondheidsrisico) het niet 

beter is om het verbod op plastic rietjes dan maar weer in te trekken. U geeft aan 

dat dat niet de oplossing is en dat fabrikanten geen onveilige producten op de 
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markt mogen brengen. 

Verder geeft u aan dat er naar aanleiding van een oproep van de NVWA weliswaar 

1300 meldingen zijn ontvangen, maar dat dit niet tot 1300 gevaarlijke situaties 

heeft geleid. Bovendien leert navraag bij de NVWA dat er sinds de oproep geen 

nieuwe meldingen over papieren rietjes zijn ontvangen. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

De vraagsteller lijkt het onaanvaardbaar te vinden dat de oude plastic rietjes op 

grond van milieueffecten verboden zijn en vervangen zijn door een ondeugdelijk 

alternatief. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

Aanvankelijk leek het er sterk op dat er maatschappelijk weinig draagvlak is voor 

papieren rietjes. 

Tot op dit moment heeft de NVWA, sinds de oproep om ervaringen met papieren 

rietjes te melden, geen nieuwe meldingen meer ontvangen. 

c. Financiële en personele gevolgen 

Geen 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

Niet van Toepassing 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

NVWA 

f. Gevolgen administratieve lasten 

Niet van Toepassing 

g. Toezeggingen 

Geen 

h. Fraudetoets 

Niet van Toepassing 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

Tot Personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer 

Kenmerk 

3499756-1042281-VGP 
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